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Abstract (en)
[origin: WO8302661A1] Furnace for preheating elongate materials, particularly rods, bars or the like of a light alloy, having a tunnel-shaped hearth
(15) comprised of concave bed plates (14) wherein the material (1) to be preheated is introduced. At least on their mean portion, the concave bed
plates are covered with a heat insulation which comprises removable insulating portions (54, 56). The insulating portions (54, 56) are bent upwardly
above the concave bed plates (14) and form an exhaust channel (32) wherein the tunnel-shaped hearth is integrated. A thermal insulation of the
preheating furnace easy to assemble and disassemble is obtained, thereby substantially improving the utilization of the heating energy.

Abstract (fr)
Un four de préchauffage de matériaux allongés, notamment des tiges, barres ou autres en alliage léger, contenant un foyer en forme de tunnel
(15) composé de soles concaves (14) où le matériau (1) à préchauffer est introduit. Au moins sur leur partie moyenne, les soles concaves sont
recouvertes d'une isolation thermique qui comprend des parties isolantes (54, 56) amovibles. Les parties isolantes (54, 56) sont repliées vers le
haut au-dessus des soles concaves (14) et forment un canal d'échappement (32) dans lequel est intégré le foyer en forme de tunnel. L'on obtient
ainsi une isolation thermique du four de préchauffage facile à monter et à démonter, ce qui améliore considérablement l'utilisation de l'énergie de
chauffage.
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